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PROTOKÓŁ NR IV/11 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 27 stycznia 2011 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  28 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad IV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady Powiatu Zgierskiego. 

6. Ślubowanie radnego. 

7. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa                       

i Porządku Powiatu Zgierskiego za rok 2010. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2014. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji stałych i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego;  

b) powierzenia w roku 2011 Gminie Miasto Zgierz organizacji Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury 

fizycznej i sportu; 

c) powierzenia w roku 2011 Gminie Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk 

Młodzieży Szkolnej w czwórboju lekkoatletycznym, biegach przełajowych i lidze 

lekkoatletycznej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie 

kultury fizycznej i sportu; 

d) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu Ozorków na realizację zadania                

pn. „Przebudowa Placu Jana Pawła II wraz z przebudową układu komunikacyjnego 

w Ozorkowie – dokumentacja techniczna”; 

e) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski 

dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

f) powołania Rady Społecznej Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

g) zmiany uchwały nr LI/461/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 października 

2010 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011; 
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h) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą działalności pożytku 

publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi                   

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego  w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

12.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

16. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył IV sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
10

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości w szczególności: Komendanta Powiatowego PSP Krzysztofa 

Zielińskiego, Zastępcę Komendanta Policji Iwonę Lewandowską, Wójta Gminy Ozorków 

Władysława Sobolewskiego. 

Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady zgłosił do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia 

mandatu radnego Powiatu Zgierskiego.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. zmianę porządku obrad.   

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada zmieniła porządek obrad. 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż projekt uchwały wprowadzony zostanie jako pkt 5 

porządku obrad - w związku z tym ulegnie zmianie dotychczasowa numeracja.   

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad IV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Powiatu 

Zgierskiego. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady Powiatu Zgierskiego. 

7. Ślubowanie radnego. 

8. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa                       

i Porządku Powiatu Zgierskiego za rok 2010. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2014. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji stałych i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego;  

b) powierzenia w roku 2011 Gminie Miasto Zgierz organizacji Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury 

fizycznej i sportu; 

c) powierzenia w roku 2011 Gminie Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk 

Młodzieży Szkolnej w czwórboju lekkoatletycznym, biegach przełajowych i lidze 

lekkoatletycznej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie 

kultury fizycznej i sportu; 

d) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu Ozorków na realizację zadania                

pn. „Przebudowa Placu Jana Pawła II wraz z przebudową układu komunikacyjnego 

w Ozorkowie – dokumentacja techniczna”; 

e) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski 

dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

f) powołania Rady Społecznej Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

g) zmiany uchwały nr LI/461/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 października 

2010 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011; 

h) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą działalności pożytku 

publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi                   

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego  w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

13. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Oświadczenia i wnioski radnych. 

16. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

17. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z III sesji nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z III sesji. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
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Ad. 4 

Radny Tadeusz Iwaniuk podniósł sprawę odśnieżania dróg. Poinformował, że Komisja 

Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej próbowała dojść zasad kontroli nad 

wykonanymi usługami i wtedy dowiedziała się, że drogi powiatowe są odśnieżanie                      

w standardzie V, który jest wyjątkowo  mało wymagającym standardem.  

Przy okazji omawiania aneksu do porozumienia zawartego pomiędzy Gminą Miasto Ozorków 

a Powiatem Zgierskim w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa radny zadał pytanie, w jakiej kategorii zawarte są 

umowy z poszczególnymi miastami odnośnie odśnieżania. Uzyskał odpowiedź, że nie 

wiadomo.  

A radny miał skargi, że drogi powiatowe były trochę w gorszym stanie utrzymane niż 

miejskie.  

W związku z tym radny zwrócił się z prośbą do Starosty Zgierskiego „o przeanalizowanie 

umów z miastami, które wykonują za nas usługi dotyczące odśnieżania miasta pod kątem 

jakości odśnieżania, ewentualnie standardu, bo jedno z drugiego wynika”.  

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Powiatu Zgierskiego stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. Oznajmił, iż w dniu 17 stycznia br. radny 

Adam Świniuch złożył pisemną rezygnację z mandatu w związku z zatrudnieniem na umowę 

o pracę na stanowisku Sekretarza Powiatu Zgierskiego. Zgodnie z przepisami ustawy z dnia                   

16 lipca 1998 r. Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw 

wygaśnięcie mandatu radnego rada stwierdza w drodze uchwały.  

 

Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przekazał, że została podjęta wspólna decyzja                       

o rozwiązaniu umowy o pracę z Sekretarzem. W wyniku tego powstał wakat. Został 

ogłoszony nabór na to stanowisko i w drodze konkursu najlepszą kandydaturą była 

kandydatura pana Adama Świniucha. Jest to wieloletni zastępca Wójta Gminy Parzęczew, 

gdzie przez wiele lat zdobywał doświadczenie urzędniczo-samorządowe. Jego wykształcenie, 

doświadczenie zawodowe oraz doświadczenie polityczne to najlepszy atrybut do tego,                   

aby funkcję Sekretarza Powiatu Zgierskiego pełnił jak najlepiej. Przepisy nie pozwalają 

łączyć mandatu radnego z funkcją sekretarza zatem zachodzi konieczność podjęcia 

przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/39/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Sekretarz Powiatu Adam Świniuch podziękował radnym za dotychczasową współpracę. 

Podkreślił, że bardzo ceni sobie ich wiedzę i umiejętności. Ma nadzieję, że będzie dla radnych 

dobrym partnerem, będzie starał się wykonywać swoje zadania jak najlepiej.  

Następnie Sekretarz zaprezentował swoją osobę.   
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Opinie do projektów uchwał zgłoszonych na IV sesję Rady Powiatu Zgierskiego stanowią 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały. Przypomniał, że na III sesji 29 grudnia 

2010 r. Rada Powiatu Zgierskiego podjęła uchwałę, którą wygasiła mandat radnego Jacka 

Sochy w związku z wyborem na Burmistrza Miasta Ozorkowa. Natomiast podejmując 

przedmiotową uchwałą Rada uzupełni skład Rady Powiatu Zgierskiego o radnego Piotra 

Jatczaka.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/40/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie zmiany w składzie Rady Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 7 

Radny Piotr  Jatczak złożył ślubowanie.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na lutowej sesji będzie uzupełniany skład Rady 

Powiatu Zgierskiego, jak również będą dokonywane kompleksowe zmiany w składach 

Komisji. W związku z tym poprosił o informacje: 

 radnego Piotra Jatczaka, w jakich Komisjach chciałby pracować, 

 radnych, jeżeli chcieliby zmienić swoją dotychczasową przynależność w Komisjach.  

 

Ad. 8 

Sprawozdanie Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Zgierskiego za rok 2010 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Starosta przedstawił sprawozdanie. Podkreślił, iż przedmiotowe sprawozdanie dotyczy 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Zgierskiego prowadzonej przez 

poprzedniego Starostę Jacka Sochę.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 10
35

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 11
20

. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość radny Krzysztof Kozłowski 

wnioskował, aby na dzisiejszej sesji zostały podjęte uchwały dotyczące uczestnictwa                        

w pracach Komisji radnego Piotra Jatczaka.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnego Piotra Jatczaka o pisemne wskazanie Komisji, 

w których chciałby pracować. Wówczas podczas procedowania podda pod głosowanie 

zmianę porządku obrad w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady powitał Posła na Sejm RP Artura Dunina. 

 

Poseł na Sejm RP Artur Dunin, nawiązując do sprawy przeniesienia karetek pogotowia 

ratunkowego z Powiatu Zgierskiego przekazał, iż w tym temacie odbyło się spotkanie                   

w Łódzkim Urzędzie Wojewódzkim z dyrektorem Jackiem Raczyńskim, w którym 

uczestniczyli także posłowie ziemi łódzkiej z każdego okręgu wyborczego (łódzkiego, 

piotrkowskiego, sieradzkiego). Zostały przekazane wszystkie stanowiska podejmowane               

w przedmiotowej sprawie. Dyrektor złożył obietnicę, że przeanalizuje wszystkie uwagi                    

i przedstawi je na spotkaniu 31 stycznia 2011r. jeszcze przed wysłaniem projektu Planu 

działania systemu Państwowe Ratownictwo Medyczne dla Województwa  Łódzkiego na lata 

2009-2011 do Ministerstwa Zdrowia. 

 

Ad. 9a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2014 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2014 – po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd Powiatu 

Zgierskiego 31.12.2010r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski, w imieniu Zarządu Powiatu Zgierskiego,  przedstawił 

projekt uchwały. Przekazał, że Wieloletnia Prognoza Finansowa to taki dokument 

strategiczny, który w jakiś sposób określa zdolności kredytowe samorządów, w tym 

przypadku Powiatu Zgierskiego. Przedmiotowy dokument jedynie na rok 2011 przewiduje 

zaciągnięcie kredytu w wysokości 3 mln zł. Natomiast pozostałe lata zakładają tylko spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów, w tym również kredytu z roku 2011. Nowa ustawa                  

o finansach publicznych wprowadza znaczne obostrzenia co do możliwości zaciągania 

kredytów.  Na podstawie tej ustawy granica zaciągania zobowiązań przez Powiat Zgierski już 

została osiągnięta. Ustawodawca nakłada obowiązek uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej przed uchwaleniem budżetu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/41/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2011-2014 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Ad. 10a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011 stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011                           

– po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd Powiatu Zgierskiego 31.12.2010r. stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Starosta oznajmił, że Zarząd przedłożył projekt budżetu na rok 2011 ze świadomością,                  

że zawartość w nim prezentowana to w 99% projekt poprzedniego Zarządu.  Obecny Zarząd 

nie miał ani specjalnie czasu, ani też narzędzi i innych mechanizmów by skutecznie                       

i racjonalnie dokonać w tym projekcie zmian. Pewne uwarunkowania prawne związane                   

z nowymi obostrzeniami ustawy o finansach publicznych powodowały, że Zarząd musiałby 

większą ilość czasu i więcej procedury poświecić na dokonywanie głębszych zmian                             

w projekcie opracowanym przez poprzedników. Rozumie, ż projekt przedstawiony przez 

poprzedni Zarząd, a autoryzowany przez obecny Zarząd, jest projektem niewystarczającym 

dla realizacji wielu bardzo ważnych dziedzin funkcjonowania samorządu powiatowego.               

„Tym niemniej proszę państwa, byście ten projekt, ze świadomością tego, iż czy to w zakresie 

Powiatowego Urzędu Pracy, czy to w zakresie oświaty, czy pomocy społecznej jest 

niespełniający i waszych oczekiwań i moich oczekiwań, jednak przyjęli. Obiecuję, że w ciągu 

najbliższych miesięcy przedstawimy państwu zmiany do tego przyjętego dzisiaj budżetu tak 

by nasze zamierzenia, by państwa zamierzenia były jak najpełniej realizowane. A przede 

wszystkim, aby zadania Powiatu Zgierskiego w całej swojej rozciągłości w dziedzinach 

przeze mnie wymienionych były realizowane. Proszę o to mając świadomość, że jesteśmy              

z różnych partii, z różnych środowisk lokalnych. Apeluję o taką działalność ponad podziałami 

partyjnymi w tym zakresie, zwłaszcza w pierwszym roku funkcjonowania tego nowego 

Zarządu. Chciałbym by przyjęcie dzisiejszego budżetu i praca nad jego zmianami była pracą 

nas wszystkich.” 

Następnie Starosta poprosił Skarbnika o szczegółowe zaprezentowanie projektu budżetu.  

 

Skarbnik przedstawił projekt budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011.  

 

Ad. 10b) 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu budżetu. I tak: 

Komisja do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu  - opinia pozytywna w zakresie dotyczącym 

Komisji.  

 

Komisja Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej - opinia pozytywna w zakresie dotyczącym 

Komisji.  

 

Komisja Statutowo – Prawna - opinia pozytywna w zakresie dotyczącym Komisji. 

  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej - opinia pozytywna                     

w zakresie dotyczącym Komisji. Jednocześnie Komisja wnioskuje, aby w wydatkach na 

zadania własne w dziale 600 – Transport i łączność, rozdział 60014 – Drogi publiczne 

powiatowe, Zarząd Powiatu wygospodarował  dodatkowe 200.000 zł. na renowację i naprawę 

przepustów, odwodnienie dróg.  
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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna  w zakresie 

dotyczącym Komisji. Jednocześnie Komisja wnioskuje, aby w wydatkach na zadania własne  

w dziale 600 – Transport i łączność, rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, Zarząd 

Powiatu wygospodarował  dodatkowe 200.000 zł. na renowację i naprawę przepustów, 

odwodnienie dróg.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i  Rekreacji - opinia pozytywna w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

  

Komisja Budżetowo-Finansowa - opinia pozytywna. 

 

Ad. 10c) 

Uchwała Nr I/195/10 z dnia 28 grudnia 2010 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Powiatu Zgierskiego 

na 2011 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Skarbnik odczytał przedmiotową uchwałę.  

 

Ad. 10d) 

Starosta przedstawił stanowisko Zarządu do wniosków Komisji. Zarząd zdaje sobie sprawę, 

że praktycznie w zakresie przepustów, odwodnienia dróg są duże zaległości, ale nie tylko               

w tym zakresie brakuje środków. W miarę zdobywania nowych wolnych środków, w miarę 

naliczania, rozliczania, planowania tego jak zagospodarować tzw. nadwyżkę  budżetową za 

rok 2010, Zarząd będzie składał odpowiednie propozycje.  Ma nadzieję, że także w tym 

zakresie by obydwie Komisje były usatysfakcjonowane. Na dzisiaj, w tym projekcie budżetu 

jest to niemożliwe. 

 

Ad. 10e) 

Przewodniczący Klubu Radnych Polskie Stronnictwo Ludowe radny Bogdan Jarota 

powiedział, „ustępujący Zarząd przyjmując projekt budżetu na 2011 rok przygotował go                

w taki sposób, żeby pozostawić furtkę wyjścia nowemu Zarządowi w kwestii zaplanowania 

inwestycji. Zdawaliśmy sobie sprawę z tego, że i tak nasze propozycje musiałyby pewnie ulec 

zmianie. W projekcie przedstawionym dzisiaj do zatwierdzenia niestety nie stwierdzamy 

praktycznie żadnych inwestycji. Jest to chyba pierwszy budżet, od wielu, wielu lat, gdzie              

w zasadzie całą kwotę dochodów przeznaczamy na płace i funkcjonowanie budynków, 

urzędów itd. Z dużym ubolewaniem stwierdzam, że nie ma żadnych inwestycji drogowych. 

Szanowni państwo na te 450 km dróg, które jest w Powiecie Zgierskim znakomita większość 

jest naprawdę w złym stanie technicznym. Brak inwestycji powoduje dalszą, niestety 

degradację tych dróg. Doprowadzi to do tego, że praktycznie na niektórych odcinkach dróg 

powiatowych po prostu nie będzie można się poruszać. Wnioskowałem między innymi o to, 

żeby ratować to co jest poprzez zwiększenie funduszy na odwodnienie, gdyż uważałem,                  

że trzeba ratować uwodnione korpusy drogowe. Są, że tak powiem,  źródłem ubytków, 

ubytków i to bardzo szybko się powiększających. No cóż, Zarząd nie znalazł żadnych kwot na 

inwestycje drogowe, ale również i w utrzymaniu bieżącym dróg są kwoty przeznaczone 

bardzo małe. Chociażby na remonty cząstkowe kwota przewidziana 309 tys. zł jest kwotą 

naprawdę symboliczną. Po tejże zimie, zimie bardzo ostrej i długiej, na pewno, zresztą już to 

widać, ubytków w drogach i przysłowiowych dziur będzie bez liku. Dlatego też uważam,             
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że ta kwota jest naprawdę kwotą znacząco za małą. Zresztą w pierwszych przymiarkach była 

to kwota około 1 mln zł, w tej chwili zrobiło się 309 tys. zł. O odwodnieniu już mówiłem.  

Oczywiście zdajemy sobie sprawę z tego, że są określone kłopoty, że dochody budżetu są za 

małe, ale czy te dochody niezbyt ostrożnie szacujemy - to już pozostawiam jako pytanie. 

Chociażby wspomniany PIT czy dochód z PITu , no myślę, że nie ma przesłanek w obecnym 

roku budżetowym, żeby dochody z PITu były mniejsze niż się prognozuje. Również 

symboliczne w zasadzie dochody mamy z funduszy unijnych, czyli z Unii Europejskiej. 

Wszystko to powoduje, że niestety, ale dochody budżetowe są dochodami naprawdę małymi, 

a wydatków inwestycyjnych praktycznie nie ma. Ale myślę, że tak jak pan Starosta 

obiecywał, że w miarę pokazywania się nowych możliwości, nowych środków te uchybienia 

zostaną usunięte. Dlatego też Klub Radnych PSL wstrzyma się od głosu przy głosowaniu nad 

budżetem.” 

 

Radny Tomasz Jędrzejczak oznajmił, „ja zacznę może od przypomnienia tego co tutaj nam 

przed chwileczką pan Starosta powiedział. A powiedział brak czasu skutecznie i racjonalnie 

opracować budżet. Ja trochę, powiem szczerze, że dziwnie odnoszę to, że wypowiada te 

słowa niezwykle doświadczony samorządowiec. To są słowa, które mnie szczerze mówiąc 

zdumiewają, bo drodzy państwo wiecie dobrze, a szczególnie wie to pan Starosta, że ten 

budżet naprawdę można zmienić i niemal go odwrócić, ale już nie chciałbym tutaj iść aż tak 

daleko. Natomiast czasu było wiele. Oczywiście pan Starosta powiedział też, że 90% 

przygotował poprzedni Zarząd. Owszem, że się zgadzam, że w dużej części przygotował 

poprzedni Zarząd, ale to był inny czas, jak to pan Starosta tez użył swego takiego słowa 

pewne inne uwarunkowania. Te uwarunkowania są dziś znacznie inne i myślę, że tak jak tu 

mój przedmówca powiedział przed chwileczką sytuacja, którą mamy dzisiaj w tym projekcie 

budżetu na rok bieżący jest naprawdę dramatyczna.  Ja chciałbym tutaj odnieść się, jeśli 

chodzi o taką ogólną kwestię, czyli niedoszacowanie dróg. Mówił o tym też radny Bogdan 

Jarota, że ta sytuacja jest dramatyczna i uważam, że tutaj też trzeba się nad tym pochylić                

i niestety ale nie może być sytuacji, gdzie będziemy na to spokojnie patrzeć i obserwować jak 

sytuacja wygląda. Sytuację mamy dramatyczną. Tutaj radny dzisiaj też w swoim wniosku 

wspominał, że trzeba zwracać uwagę tutaj samorządom, z którymi mamy podpisane 

odpowiednie porozumienia, ale myślę, że u nas sytuacja też nie jest najlepsza. Jeśli chodzi               

o inwestycje sytuacja jest bym powiedział dramatyczna. Nie chcę nazywać tego kuriozum,             

ale naprawdę od wielu lat nie mieliśmy takiej sytuacji, żeby w projekcie budżetu nie było 

inwestycji. Dalej jeśli chodzi o sprawy oświatowe, tutaj pani przewodnicząca Komisji 

Oświaty też powiedziała, że sprawa jest trudna, ja się też pod tym podpisuję i też apeluję, 

żeby się temu bardziej, głębiej przyjrzeć. Dalej jeśli chodzi tutaj o opiekę społeczną sytuacja 

jest, bym powiedział, że jeszcze gorsza niż w oświacie i chciałbym, żeby ten temat też był 

głębiej przeanalizowany przez odpowiednie komisje, przez tu państwa radnych a przede 

wszystkim przez Zarząd. Następna sprawa, a tutaj bym się chciał najbardziej skupić,                   

bo sytuacja jest, bym powiedział, dramatyczna wręcz, która mnie osobiście trochę przeraziła. 

Nawet nie trochę, bo dosyć długa dyskusja się wytworzyła w Komisji Bezrobocia, której 

jestem członkiem, jak może nie wszyscy państwo wiedzą. Natomiast chciałbym pewne tutaj 

przypomnienie zrobić z tejże Komisji i pewne informacje przekazać państwu, bo te 

informacje, które przynajmniej wydaje mi się, że jak usłyszy radny, przewodniczący Komisji 

Bezrobocia jeszcze poprzedniej kadencji to myślę, że tutaj włosy mu się zajeżą, jeśli usłyszy 

tę informację. Otóż drodzy państwo, jeżeli chodzi tutaj o Powiatowy Urząd Pracy środki, 

jeszcze poprzedni Zarząd zarezerwował w ostatnim swoim urzędowaniu blisko pół miliona zł, 

a dokładnie kwotę 470.892 zł, to są środki na płace. Co za tym idzie? Chodzi o to, żeby cały 

czas realizować zadania. Tak jak pan Starosta Karpiński też na Komisji Bezrobocia 

powiedział, że zadania są i muszą być realizowane. I słusznie zauważył, że muszą być 
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realizowane i nie ma co do tego tutaj chyba nikt wątpliwości. Pan dyrektor też chyba tutaj ma 

odpowiednie przepisy, które są odpowiednio uregulowane, że muszą być te zadania 

realizowane. I cóż się okazuje? Jeżeli te środki Zarząd, w ostatnim dniu ubiegłego roku                 

31 grudnia, zdejmuje to jakie konsekwencje za tym idą? Otóż pan dyrektor w konsekwencji 

będzie musiał zwolnić ponad 10 osób – nie wiem dokładnie ile, bo tu nie padła już konkretna 

liczba, ale na pewno ponad 10. Jest to przerażająca ilość etatów, a powiem szczerze,                     

że sytuację bezrobocia w naszym powiecie mamy wyjątkowo trudną. Bilansujemy się na 

końcu tabeli, jeśli chodzi o województwo. Nie jest to chlubna tutaj tabela dla nas. Natomiast 

warto o tym przypomnieć i warto to podkreślić, iż w tej sytuacji i w takim momencie taka 

decyzja jest niezwykle dramatyczna – powtarzam, i nie ma zgody co do takiego kierunku 

działania. Zresztą taką opinię wyraziłem na Komisji Bezrobocia, no niestety zostałem 

przegłosowany, ale to myślę, że tutaj tą informacją chcę się z państwem też podzielić. 

Przekazałem też tę informację bardzo szczegółowo tutaj swojemu Klubowi PiS.                                       

I panie Starosto pan powiedział głosowanie ponad podziałami i bardzo bym chciał w związku 

z tym, żeby takie głosowanie było i pewnie byśmy się wstrzymali, bo tych sytuacji jest tutaj 

bardzo dużo nieoszacowanych, jeśli chodzi o przedstawiony nam projekt budżetu. Natomiast 

w tak dramatycznej sytuacji zostawić Powiatowy Urząd Pracy, zostawić tutaj dyrekcję co ma 

zrobić, wydaje mi się, że ten kierunek działań jest daleko niewłaściwy i na to zgody nie ma. 

Klub PiS będzie głosował przeciw.” 

 

Starosta odniósł się do wypowiedzi przedmówców. „No niestety mój apel o to, żeby 

zachować  się trochę inaczej przeszedł bez echa wśród radnych opozycji. Szkoda. Powiem 

tylko, że szkoda, bo miałem nadzieję na jednak większą współpracę z Klubami 

opozycyjnymi. Jak to powiedział pan radny Jarota z dużym ubolewaniem stwierdzam,                   

iż to członkowie byłego Zarządu najbardziej krytykują swój własny projekt budżetu. Panie 

Jarota, gdzie jest ta furtka finansowa na inwestycje? Gdzie? To, że państwo nie zapisaliście                    

w projekcie żadnych inwestycji a wszystkie dochody wydaliście na wydatki, czyli że para 

idzie w gwizdek to, to jest ta furtka?  Chyba nie. Przynajmniej ja tak tego nie widzę. Jeśli pan 

to widzi inaczej to chętnie bym z panem na ten temat podyskutował.  

Pan radny Tomasz Jędrzejczak mówi, że w dramatycznej sytuacji jest Powiatowy Urząd 

Pracy. Jest w trudnej sytuacji, może nie w dramatycznej, ale jest w trudnej sytuacji. Ale, jeżeli 

walkę z bezrobociem rozumie się w ten sposób, że jedną z ostatnich decyzji poprzedniego 

Zarządu jest zdjęcie, właśnie z utrzymania dróg, tych 470 tys. zł i przekazanie na Urząd 

Pracy. I pan Jarota mówi, że zostało zdjęte z dróg, bo było planowane milion. A kto to zdjął 

jak nie poprzedni Zarząd. Czy w ramach walki z bezrobociem poprzedni Zarząd musiał 

zatrudnić w ciągu ostatnich 4 lat w Starostwie 40 osób. Jeżeli takie formy walki                            

z bezrobociem państwo proponują, to ja się na to nie zgadzam też. To ja się na to też nie 

zgadzam. Proponuję współpracę normalną, na normalnych zasadach, by wydatki, by dochody 

były wydawane na faktyczne wydatki a nie na wynagrodzenia. Teraz działalność państwa 

będzie taka, że i w Powiatowym Urzędzie Pracy i w Starostwie będziemy musieli zwalniać 

bogu ducha winnych ludzi, tylko dlatego, że nie ma pieniędzy. Pewnie się spotkam z tymi 

ludźmi w Sądzie Pracy. Dlaczego? Dlatego, że państwo lekką ręką zatrudnialiście ludzi,             

dla których nie było pracy i nie ma teraz pieniędzy i nie ma też pieniędzy na inwestycje.             

Pan Jędrzejczak mówi o trudnej sytuacji oświatowej. Jest trudna, chociaż nie dramatyczna. 

Byłaby jeszcze łatwiejsza i mniej dramatyczna i mniej trudna gdyby nie pewne działania pana 

Jędrzejczaka w ostatnim dniu funkcjonowania starego Zarządu. A może nas ta działalność 

kosztować duże pieniądze. Daję to i panu Jędrzejczakowi i Klubowi PiS pod rozwagę.” 
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Radny Bogdan Jarota zwrócił się do Starosty. „Panie Starosto pytał pan o możliwości,                        

o furtkę. Ja powiem w taki sposób, będziemy mieli bardzo dobre wskaźniki zgodne z nową 

ustawą finansową. Pewnie tak, pewnie luks. Natomiast niestety powiem w taki sposób 

ogólny, że te pieniądze, które nawet są w tym budżecie  3 mln zł z kredytu pochodzące i tak            

z ust pana Skarbnika pada tutaj określenie no może ich nie wykorzystamy. No może i dobrze. 

Może i dobrze będziemy mieli mniejsze zadłużenie, ale ja powracam do tego co mówiłem,             

że no niestety sytuacja finansowa powiatów jest generalnie zła i to nikt chyba tutaj na sali nie 

ma żadnych wątpliwości. Jeszcze na jedno chcę zwrócić uwagę, pan Przewodniczący 

Infrastruktury zadał takie pytanie swoim członkom, z czym przychodzicie na tą że  Komisję, 

jakie oczekiwania macie. Zdecydowana większość członków Komisji odpowiedziała,                    

my chcemy budować drogi i dbać o drogi. Nie mam w tej chwili sumienia życzyć państwu 

powodzenia.” 

   

Radny Tomasz Jędrzejczak podkreślił, że „nie naszą rolą jest atakować. Dzisiaj dyskusja jest 

na temat przygotowanego przez tutaj obecny Zarząd uchwały budżetowej i na tym 

powinniśmy się skupić. Pan Starosta chce wracać do historii. Ja myślę, że w odpowiednim 

czasie możemy o tym podyskutować, natomiast dzisiaj mamy projekt budżetu i na ten temat 

dyskutujemy. Ja przedstawiłem swoje racje uważając, iż ten kierunek jest złym kierunkiem           

i to chciałbym wyrazić i na tym poprzestać.”    

 

Ad. 10f) 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach.  

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     7 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2011 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 11a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 17             

do protokołu. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. Projekt uchwały dotyczy uregulowania wysokości diet 

przysługujących radnym Powiatu Zgierskiego. Dotychczasowe rozwiązania nie przewidują 

wypłaty diet radnym nie będącym członkami żadnej komisji – chodzi o początek kadencji,                

od momentu objęcia mandatu, czyli złożenia ślubowania do powołania radnych w składy 

poszczególnych komisji. Dla uregulowania tej kwestii Starosta proponuje, aby radni 

niebędący członkami żadnej komisji otrzymywali dietę w wysokości 50% tzw. kwoty 

bazowej.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/43/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
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Ad. 11b) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2011 Gminie Miasto Zgierz organizacji 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie 

kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/44/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie powierzenia w roku 2011 Gminie Miasto 

Zgierz organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. 11c) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2011 Gminie Aleksandrów Łódzki 

organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej w czwórboju lekkoatletycznym, biegach 

przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym        

w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/45/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie powierzenia w roku 2011 Gminie 

Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej w czwórboju lekkoatletycznym, 

biegach przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad. 11d) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu Ozorków na 

realizację zadania pn. „Przebudowa Placu Jana Pawła II wraz z przebudową układu 

komunikacyjnego w Ozorkowie – dokumentacja techniczna” stanowi załącznik nr 23                   

do protokołu. 

 

Wicestarosta  Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/46/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 

Miastu Ozorków na realizację zadania pn. „Przebudowa Placu Jana Pawła II wraz                       

z przebudową układu komunikacyjnego w Ozorkowie – dokumentacja techniczna” stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Ad. 11e) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/47/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Ad. 11f) 

Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. Zgłosił do Rady Społecznej PZOZ w Zgierzu 

następujące kandydatury: 

 na Przewodniczącego Rady Społecznej Marcina Karpińskiego, 

 na członków Rady Społecznej: 

Marię Sobczak, 

Arkadiusza Cicheckiego, 

Józefa Dziemdzielę, 

Janusza Rajtara. 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Krzysztof Kozłowski w imieniu Klubu Radnych PiS zgłosił na członka Rady 

Społecznej kandydaturę radnego Adama Bączyka.  

 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  
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Przewodniczący Rady oznajmił, że do Rady Społecznej jest zgłoszonych więcej kandydatów 

niż przewiduje Statut PZOZ. W związku z tym sprawa ta musi zostać rozstrzygnięta w drodze 

głosowania.  

 

Przewodniczący Rady, na wniosek Klubu Radnych PiS, ogłosił przerwę w obradach                       

o godz. 12
45

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 13
25

. 

 

Radny Adam Bączyk wycofał swoją kandydaturę.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/48/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Powiatowego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad. 11g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/461/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

29 października 2010 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/49/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie zmiany uchwały nr LI/461/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011 stanowi załącznik nr 30                   

do protokołu.  

 

Ad. 11h) 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą 

działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/50/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi              

i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku                             

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego                

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji stanowi załącznik nr 32                   

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż radny Piotr Jatczak pisemnie określił się, w której 

komisji chciałby pracować. Pismo stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

W związku z tym Przewodniczący zgłosił zmianę porządku obrad polegającą na 

wprowadzeniu kolejno w pkt 11 projektów uchwał  w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr II/9/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 10 grudnia 2010 r.                    

w sprawie powołania Komisji Budżetowo-Finansowej; 

2) zmiany uchwały Nr II/11/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 10 grudnia 2010 r.                   

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. zmianę porządku obrad.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada zmianę porządku przyjęła. 

 

Ad. 11i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/9/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia            

10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Budżetowo-Finansowej stanowi załącznik              

nr 34 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/51/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/9/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Budżetowo-Finansowej 

stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Ad. 11j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia           

10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr IV/52/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie zmiany uchwały II/11/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Ad. 12 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady przedstawił informację. 

   

Ad. 13 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr  39 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Ad. 14 

Starosta przekazał, że odpowiedź na interpelacje zostanie udzielona pisemnie w statutowym 

terminie.                           .  

 

Ad. 15 

Radna Iwona Dąbek przekazała informację, że 12 lutego br. w zajeździe „Boryna”                        

w Rąbieniu odbędzie się bal charytatywny. Koszt biletu dla 2 osób wynosi 350 zł. Bilety są 

do nabycia w Urzędzie Miejskim w Aleksandrowie Łódzkim. Dochód z balu zostanie 

przeznaczony na sfinansowanie sali rehabilitacyjnej w Zespole Szkół Specjalnych                             

w Aleksandrowie Łódzkim. Radna, w imieniu organizatorów balu Posłów na Sejm RP 

Agnieszki Hanajczyk i Artura Dunina, serdecznie zaprosiła do udziału w tym balu.  

 

Starosta także skierował do wszystkich zaproszenie do wzięcia udziału w balu.  

 

Ad. 16 

Adwokat Maciej Kucharski złożył podziękowanie za 2,5 letnią współpracę.  Jednocześnie 

życzył Radzie oraz Zarządowi samych trafnych i zgodnych z prawem decyzji 

podejmowanych w interesie społeczności lokalnej Powiatu Zgierskiego.   

 

Starosta nawiązując do wystąpienia przedmówcy poinformował, że na obsługę prawną odbył 

się przetarg, który wygrała Kancelaria Adwokacka Derdzikowski, Szczepaniak. Umowa             

w tym zakresie została podpisana na okres 11 miesięcy od 1 lutego 2011 r.                  

Równocześnie, w imieniu Zarządu Powiatu, Starosta podziękował adwokatowi Kucharskiemu 

za współpracę życząc wszystkiego najlepszego w dalszej karierze zawodowej.  

 

Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

IV sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
35

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 

 


